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Z A P I S N I K 

sa drugog nastavka IX (devete) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održanog  10.05.2019. 

godine sa početkom u 09,00 časova.  

Nakon izvršene prozivke Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika, 

prisustvuje 27 odbornika.  

Odsutni su sledeći odbornici: Nenad Sekulić, Milan Bošković, Stefan Vukićević, Tatjana Fanfani, Mario 

Kilibarda,Nada Karadžić i Andrija Radman. 

Povodom  izricanja  prvostepene  presude  liderima  opozicionih  partija    u  postupku  „državni  udar“ 

uslijedila     su   proceduralna reagovanja u   kojima su učestvovali   slijedeći odbornici:   Simonida Kordić, 

Zoran Kovačević, Mladen Kadić, Dragana Stanišić, Mirko Džuović, Dragan Janković, Boris Seferović, Živko 

Krunić, Jovan Subotić, Tamara Vujović, Zinaida Miljković,Maja Bakrač i Savo Marić. 

Predsjednik  Skupštine  je  u  9,35 časova  odredio pauzu  u trajanju od   15 minutna. 

Skupština je nastavila sa radom u  10,50 časova. 

             XXXII 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi,  da  predlog Odluke  o 

usvajanju Plana i Programa rada DOO „Vodovod i kanalizacija“  Herceg Novi  za 2019 godinu, usklađen sa 

Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor  za  Komunalno  stambenu  djelatnost  Skupštine  opštine  Herceg  Novi  jednoglasno  predlaže 

Skupštini da predlog Odluke o   usvajanju Plana  i Programa rada DOO „Vodovod  i kanalizacija“   Herceg 

Novi za 2019 godinu, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za Budžet  i finansije uz 3 glasa „za“  i 2 glasa „protiv“ predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

predlog Odluke o usvajanju Plana  i Programa rada DOO „Vodovod  i kanalizacija“   Herceg Novi za 2019 

godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  

Uvodno  izlaganje  povodom  predloga  Odluke  o  usvajanju  Plana  i  Programa  rada  DOO  „Vodovod  i 

kanalizacija“ Herceg Novi za 2019 godinu, dala je izvršna direktorica  Olivera Doklestić. 

Odbornica Maja  Bakrač  je  izrazila  nezadovoljstvo  zbog  činjenice  da  se  polovinom maja  raspravlja  o 

Programu rada kao i zbog uvećanih računa za isporuku vode i postavila pitanje da li će zbog promjene na 

pritisku  i pucanja cijevi u  starijim  stambenim zgradama neko snositi odgovornost. Takođe postavila  je 

pitanje  da li će ponovo doći do prekopavanja šetališta radi  postavljanja  vodovodnih cijevi.    

Odbornik  Zoran Kovačević  se osvrnuo na  statističke podatke  i ukazao da  se 55%   od  realnih prihoda 

ovoga društva odnosi na zarade zaposlenih a da se   za nabavku –  transport   vode  izdvaja   svega 13% 

ukupnih prihoda ovoga društva.  
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Odbornik Mladen Kadić  je postavio pitanja  koje  se odnose  kako  je naveo na potpunu nepoznanicu – 

postrojenje za prečišćavanje vode i istakao da je  Program nepotpun i nezadovoljavajući.  

Uzimajući učešća u  raspravi  i dajući odgovore  i pojašnjenja direktorica DOO  „Vodovod  i  kanalizacija“  

Olivera Doklestić  je  istakla    da    postrojenje  koje  je  u  izgradnji    stavljeno  u  pogon  ne  pripada   DOO 

„Vodovod“ te se tehnička služba vodovoda nije obučena da upravlja ovim postrojenjem.  Takođe istakla 

da projekat   kanalizacije duž obale nije dobar te da postoji 11 pumpi koje su nefunkcionalne . Sistem je 

pravljen davne 1980 godine,  u cijevima je prisutan veliki pritisak, što predstavlja tempiranu bombu. 

Uzimajući  učešće  u  drugom  krugu  odbornica Maja  Bakrač    je  postavila  pitanje    koje  se  odnosi  na 

povećanje  cijena   u  novembru prošle  godine  a  tek  se  na  ovoj  sjedanici    Skupštine donosi   Odluka  o 

davanju saglasnosti na istu.  

Odbornik Dragan Janković je zatražio jasne i potpune podatke koji  se odnose na to, koliko se fakturiše a 

koliko  naplati    m3  utrošene  vode,  te  da  se  jasno  utvrdi  koliki  su  gubici  na  mreži  kao  i  obavezu 

angažovanja radnika na  postrojenju kanalizacionog kolektora.  

Odgovarajući na postavljena pitanja direktorica Olivera Doklestić je  istakla da se 15% vode fakturiše a da 

je procenat naplate visok i iznosi 97%, te je ukazala na činjenicu da 8‐9 mjeseci u godini Vodovod nema 

kome da proda vodu.  

Odbornik Slobodan Radović je postavio pitanje   koje se odnosi na ogromnu količinu vode koja se tretira 

kao gubitak. 

Predsjednik  Skupštine  je    stavio na  izjašnjavanje Predlog Odluke  i  konstatovao da  je  Skupština uz 18 

glasova „za“ i  6 glasova „protiv“ donijela  

O d l u k u 

o usvajanju Plana i Programa rada  DOO „Vodovod i kanalizacija“  Herceg Novi za 2019 godinu  

             XLIX 

Odbor za Budžet  i finansije Skupštine opštine Herceg Novi, uz 3 glasa „za“  i   2 glasa „protiv“   predlaže 

Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  Izvještaj  o  radu    sa  Finansijskim  izvještajem  DOO  „Vodovod  i 

kanalizacija“  Herceg Novi za 2018 godinu stavi  u skupštinsku proceduru.  

Odbor  za  Komunalno  stambenu  djelatnost  Skupštine  opštine  Herceg  Novi  jednoglasno  predlaže 

Skupštini da Izvještaj o radu sa  finanansijskim izvještajem DOO „Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi za 

2018 godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbornik Mladen  Kadić  je  pohvalio  rad  Izvršnog  direktora  ali  je  ukazao  na  nedostatke oko  izgradnje 

kanalizacionog kolektora.  

Odbornik Zoran Kovačević je postavio pitanje koje se odnosi na troškove angažovanja radne snage kao i 

pitanje mogućnosti smanjenja gubitaka na vodovodnoj mreži. 
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Odbornica Maja Bakrač je postavila pitanje  koje se odnosi na činjenicu da  je naplata za utrošenu vodu 

počela još u mjesecu novembru a da se  tek  danas  nalazi na  dnevnom redu Skupštine.  

Odbornik Slobodan  Radović je zatražio odgovor da li postoji plan i program mjera za umanjenje gubitaka 

na vodovodnoj mreži. 

Odbornica Tamara Vujović se osvrnula na činjenicu da se ove godine obilježava 40  godina od izgradnje  

vodovodne mreže  u  Herceg  Novom,    te  da  je  postignut  dobar  rezultat  i  ukazala  na  punu  podršku 

izvršnom direktoru  i  Odboru direktora.  

Odbornik Zoran Kovačević je ukazao da radna snaga ućestvuje u iznosu od 55% ukupnih prihoda DOO 

,,Vodovod i kanalizacija’’ Herceg Novi .  

Uzimajući učešća u raspravi direktorica Olivera Doklestić je iznijela podatak da  broj zaposlenih u DOO 

„Vodovod i kanalizacija“  iznosi  146 i podatak  da je iznos proizvedene i fakturisane  vode 35%  a da je 

van sezone višak vode čak  85%. 

Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje Izvještaj i konstatovao da je Skupština uz 17 glasova „za“ 

i 7 glasova „protiv“ donijela  

Z a k lj u č a k 

o prihvatanju Izještaja  o radu sa finansijskim izvještajem DOO „Vodovod i kanalizacija“  Herceg Novi za 

2018 godinu.  

            XXXVIII 

Uvodno izlaganje po predlogu Odluke o davanju saglanosti na promjenu cijene komunalne usluge DOO 

“Vodovod  i kanalizacija”   Herceg Novi  dala je izvršna direktorica Olivera Doklestić koja je istakla da su 

cijene uslovljene uvećanjem troškova, pojačanim radom pumpnih stanica  kao i uvećanim troškovima za 

električnu energiju  i gorivo.Ovo povećanje    je bilo nužno    i  istakla  je da   vodovodni sistem  finansijski  i 

tehnički nije održiv. 

Odbornik Zoran Kovačević je istakao da je došlo do poskupljenja isporuke vode za preko 300%  te da se 

zbog troškova Društva nameću dodatni troškovi građanima Herceg Novog. 

Odbornica  Maja  Bakrač  je  istakla  da  Skupština  opštine  Herceg    Novi  određuje  promjenu  cijene 

komunalne usluge te da dosadašnja naplata po novom cijenovniku nije bila u skladu sa Zakonom. Istakla 

da se radi o nezakonitoj Odluci jer je istekao rok od 90 dana od kada je Skupština opštine bila dužna dati  

saglasnost, te da je potrebno da se donese nova  Odluka a novac vrati  građanima . 

Odbornik  Zoran Kovačević  je  apelovao na nadležne  službe   da  stanari u  starim  stambenim  zgradama 

dobiju adekvatan servis kada je u pitanju vodosnabdjevanje. 

Odbornik Mirko  Džuović  je  podsjetio  da  se  na  teritoriji  Herceg  Novog  nalazi  u  dužini  120  km  duga 

primarna vodovodna mreža da se iz dvije ili  tri zone voda prepumpava  da postoji 16 rezervoara za više  
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zone i  ukazao na činjenicu da  je  zbog nedostatka jake privrede I privrednih giganata potrošnja vode van 

sezone jako mala. 

Predsjednik  Skupštine  stavio  je  na  izjašnjavanje  Predlog Odluke  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  17 

glasova “za” i  6 glasova “protiv” donijela  

O d l u k u 

o davanju saglasnosti na promjenu cijene komunalne usluge DOO “Vodovod i kanalizacija” Herceg Novi  

            XXXIII 

Odbor za Budžet i finansije uz 3 glasa “za” i 2 glasa “uzdržani” predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

predlog Odluke o usvajanju Programa rada  i finansiranja   DOO “Čistoća”   Herceg Novi za 2019 godinu, 

stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor  za  komunalno  stambenu  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da 

Predlog Odluke o usvajanju Programa rada I finansiranja  DOO “Čistoća”  Herceg Novi   za 2019 godinu, 

stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi    da  predlog Odluke  o 

usvajanju  Programa  rada      i  finansiranja  DOO  “Čistoća”    Herceg  Novi  za  2019  godinu,  usklađen  sa 

Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbornica Maja Bakrač  je primjetila da  se poslije prošlogodišnje  sezone, neprijatnog mirisa  smeća, u 

svim dijelovima grada  i prepunih kontejnera     situacija   popravlja    i postavila pitanje šta  je sa planom 

optimizacije zaposlenih u DOO “Čistoća” Herceg Novi kao  i sa disbalansom    između prihoda  i  rashoda 

preduzeća te postavila pitanje,  koliko je ovo preduzeće spremno za turističku sezonu. 

Odbornik Dragan Janković je postavio pitanje koje su aktivnosti i mjere preduzete u cilju priprema za ono 

što  nas  očekuje    kako  bi Opština  i  ove  komunalne  službe  bile  spremne  u  pogledu  kvaliteta  usluge  i 

konkurentnosti kada odvoz  smeća  i  čistoća grada budu na  tenderu na kome  će moći da učestvuju      i 

drugi privredni  subjekti .  

Odbornik  Zoran Kovačević    je ukazao na  tehničke  razlike u posudama    za odlaganje otpada    i uputio 

zahtjev da se one urede na način koji će odgovarati njegovoj namjeni.  

Odbornik Mladen Kadić je postavio pitanje  o kvalitetu rada ovog preduzeća, te koliko je zaposleno novih 

radnika  u ovom  privrednom društvu. 

Odbornica Tamara Vujović  je pohvalila  rad ovog Društva    i  istakla da  je  Čistoća  spremna  za otvoreno 

tržište, da  su pokazani bolji  rezultati,  starost vozila  je  smanjena  te da  je  sada mnogo bolja  situacija,  i 

pohvalila ovako temeljan Izvještaj i bolju naplatu usluga kao  i  racionalno korišćenje sredstava.  
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 Uzimajući  učešća  u  raspravi  v.d.  izvršnog    direktora    DOO  “Čistoće”  Vladimir  Arsić  je  istakao  da  je 

urađeno puno  na unapređenju rada Društva,   da je za 18%  uvećan prihod Društva,   da je nabavljeno 

140 novih kontejnera I da je ovo Društvo spremno za nastupajuću turističku sezonu. 

Predsjednik  Skupštine  je  stavio  na  izjašnjavanje  Predlog Odluke  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  18 

glasova “za” i  6 glasova “protiv” donijela 

O d l u k u 

o usvajanju Programa rada i finansiranja DOO “Čistoća”  Herceg Novi za 2019 godinu  

L 

Odbor  za  komunalno  stambenu  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi    da 

Izvještaj  o  radu  i  finansijskom  poslovanju  DOO  “Čistoća”    Herceg  Novi  za  2018  godinu,  stavi  u 

skupštinsku proceduru. 

Odbor za Budžet i finansije uz 3 glasa “za” i 2 glasa “uzdržan” predlaže  Skupštini opštine Herceg Novi  da 

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju DOO “Čistoća” Herceg Novi za 2018 godinu, stavi u skupštinsku 

proceduru.  

Odbornica Maja Bakrač    je    istakla   problem pitanja odlaganja automobilskih guma,ukazala na potrebu   

da se ovaj problem riješi na višem nivou i naglasila da je bilo  pomaka na bolje ali ne na onom nivou koji 

zadovoljava i da će predstojeća sezona pokazati kvalitet aktivnosti na pripremama za turističku sezonu.  

Odbornik  Mladen  Kadić  je  postavio  pitanje  da  li  je  DOO  “Čistoća”  koristila  usluge  Agencije  za 

zapošljavanje  Crne Gore prilikom zapošljavanja sezonske radne snage. 

Predsjednik Skupštine je stavio na izjašnjavanje Izvještaj  i konstatovao da je Skupština uz 17 glasova “za” 

I  5 glasova “protiv” donijela 

                   Za k lj u č a k   

Prihvata se izvještaj o radu i finansijskom poslovanju DOO “Čistoća”  za 2018 godinu. 

            XLVII 

Odbor za Budžet  i  finansije  jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da  izvještaj o  radu  JU 

“Dnevni  centar  za  djecu  sa  smetnjama  i  teškoćama  u  razvoju”    za  2018  godinu  sa  Finansijskim 

izvještajem za 2018 godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  

Predsjednik Skupštine  je stavio na  izjašnjavanje Izvještaj    i   konstatovao da  je Skupština  jednoglasno uz 

21 glas “za”  donijela 
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            Z a klj u č a k  

Prihvata   se Izvještaj o radu  JU “Dnevni centar za djecu sa smetnjama i teškoćama   u razvoju” za 2018 

godinu  sa Finansijskim izvještajem   za 2018 godinu. 

              XXXIV 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da  predlog  Odluke  o 

usvajanju Plana rada  i finansijskog plana DOO “Parking servis”   Herceg Novi    iz Herceg Novoga za 2019 

godinu, usklađen sa  Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za Budžet  i finansije uz 3 glasa “za”  i 2 glasa “uzdržan” predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da 

predlog Odluke o usvajanju plana i finansijskog plana DOO Parking servis”  Herceg Novi za 2019 godinu, 

stavi u skupštinsku proceduru.  

Odbor  za  stambeno  komunalnu  djelatnost  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine  Herceg  Novi  da 

predlog Odluke o usvajanju Plana  rada  i  finansijskog plana DOO “Parking  servis” Herceg Novi za 2019 

godinu, stavi u skupštinsku proceduru.  

Povodom predloga Odluke o usvajanju plana rada i finansijskog plana DOO “Parking servis”  Herceg Novi 

za 2019 godinu, odbornik Zoran Kovačević je uputio predlog da naplata parkinga bude progresivna te da 

cijena  raste poslije prvog  sata parkiranja    i   uputio   primjedbu   da 82%  rashoda ovog   Društva  ide na 

bruto zarade zaposlenih, te predložio da se izrade projekti   kako bi se planirala izgradnja  novih parking 

mjesta.  

 Odbornica Tamara Vujović  je  istakla problem nepropisnog parkiranja te potrebu da se kroz Prostorno 

urbanistički  plan  izradi    Studija  saobraćaja  koja  bi  precizirala mapu  investicija,  izradu  garaža  i  nova 

parking mjesta.  

Odbornik Dragan  Janković  je  podržao  izradu  Studije    i  definisanje  prostora  za  parkiranje  te  postavio 

pitanje šta je sa 400.000.‐ evra sredstava na računu ovog Društva koja su bila predviđena za izradu novih 

parking mjesta. Istakao je da je zadatak lokalne uprave da iznađe sredstva i lokacije za izradu garaža za 

javno parkiranje.  

Odbornik Mladen  Kadić  je  ukazao  na  potrebu  donošenja  Studije  regulisanja  saobraćaja  te  ukazao  na 

potrebu  izgradnje  garaža koji moraju da budu predviđeni u Programu rada Društva.  

Odbornica Maja Bakrač  je podržala inicijativu za izradu ozbiljne analize I  studije kako bi se  riješili brojni 

problemi u oblasti parkiranja  i uputila predlog za ukidanje naplate parkiranja na  javnim površinama za 

građane Herceg Novoga u zimskom periodu, te da se više koristi javni prevoz putnika. 

Uzimajući učešće u raspravi v.d. izvršni  direktor Društva  Miladin Vidaković je istakao da je predloženim 

Planom  planirano povećanje prihoda za 30%  a da se u saradnji sa Agencijom za bezbjednost saobraćaja 

iz Beograda izrađuje Studija parkirališta, te da su evidentni rezultati ovoga Društva.  
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Predsjednik  Skupštine  stavio  je na  izjašnjavanje Predlog Odluke    i  konstatovao da  je  Skupština uz 17 

glasova “za” i  7 “protiv” donijela  

O d l u k u 

o usvajanju Plana rada  i  Finansijskog plana DOO “Parking servis” Herceg Novi  za 2019 godinu 

 

Predsjednik  Skupštine je odredio pauzu u 14,40 časova, te je  ista nastavila sa radom u  14,50 časova. 

XLI 

Odbor  za  statut  i propise      jednoglasno predlaže  Skupštini opštine Herceg Novi da predlog Odluke o 

izmjeni  Odluke o rješavanju stambenih potreba lokalnih službenika i namještenika kupovinom stana po 

povoljnim  uslovima  (“Sl.list  CG  –o.p.  br.  28/18)  usklađen  sa  Zakonom  i  Statutom  stavi  u  skupštinsku 

proceduru. 

Predsjednik  Skupštine  stavio  je  na  izjašnjavanje  Predlog  Odluke  i  konstatovao  da  je  Skupština  

jednoglasno uz 20  glasova “za” donijela  

            O d l u k u  

 o  izmjeni Odluke o rješavanju stambenih potreba  lokalnih službenika  i namještenika kupovinom stana 

po povoljnijim uslovima ( “Sl.list CG‐ opštinski propisi”, broj 28/18).  

             XXXIX 

Odbor  za  statut  i  propise  jednoglasno  predlaže  Skupštini  opštine Herceg Novi    da  predlog Odluke  o 

obrazovanju radnih tijela Skupštine usklađen sa Zakonom I Statutom , stavi u skupštinsku proceduru 

Predsjednik  SKupštine  stavio  je  na  izjašnjavanje  Predlog Odluke  i  konstatovao  da  je  Skupština  uz  16 

glasova “za” i 4 glasa “uzdržan”  donijela  

            O d l u k u  

                                                            o obrazovanju radnih tijela Skupštine  

LV 

Predsjednik Skupštine  je konstatovao da  je Skupština primila k znanju    Informaciju o stanju obrazovno 

vaspitne  djelatnosti  na  području    Opštine  Herceg  Novi    na  kraju  školske  2017/18  godinu  i  početku 

školske 2018/19. 
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Predsjednik Skupštine je odredio nastavak IX redovne sjednice za 14.05.2019. (utorak)  sa početkom u  

08,00 časova. 

 

Broj:_________ 

Herceg Novi:__________2019.godine  

 

     SEKRETAR                                                                                                         PREDESJEDNIK                  

     Milovan Benderać                                                      Miloš Bigović      

                         

       

 

 

 


